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Referat fra generalforsamling  
i 

Gug Boldklubs Venner 
mandag den 13. marts 2023 

 
Deltagere: 13 
 
Formanden, Jørn Axelsen (JA), bød indledningsvis velkommen til de fremmødte. 
 
1. Valg af dirigent 

 
JA foreslog herefter, at Johs. Knudsen (JK) blev valgt som dirigent – og dette skete 
enstemmigt. 
JK konstaterede straks, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, bl.a. med indkaldelse 
opsat på Gug Boldklubs hjemmeside torsdag den 23. februar 2023, dvs. inden for tidsfristen 
på de nødvendige 14 dage forud for selve afholdelsen i dag. 
Generalforsamlingen kunne derfor anses for både at være lovligt indvarslet og at være 
beslutningsdygtig. 
 
Formandens beretning 
 
JA bad her først om et minuts stilhed til ære for det tidligere medlem, Henrik Kristensen, som 
efter lang tids sygdom var afgået ved døden i det forløbne år. 
Derefter redegjorde han kort for årets forløb, jf. særskilt beretning, og fremhævede bl.a., 

• At der trods et stabilt medlemstal fortsat er for få medlemmer 
• At der sidste sommer i samarbejde med Gug Boldklub blev holdt en Vennernes Dag. 

Arrangementet har afløst de tidligere markedsdage, men programmet var så 
nogenlunde det samme som tidligere, bortset fra at der ikke blev holdt loppemarked. 
Med mange fodboldkampe hen over dagen samt mange besøgende på stadion blev 
dagen en rigtig god dag. 

• At salg af julekalendere igen havde været en stor succes – med salg af ca. 2200 af de 
2300 trykte kalendere - ved stor indsats af Gug Boldklubs afdelinger for U8 og U9 Piger 
og Drenge,    

• At salg af juletræer fra klubhuset i weekenderne op til jul igen havde givet et flot 
overskud – nogenlunde tilsvarende det foregående år, bl.a. med ca. 50 leveringer til 
private adresser ude i byen.  

• JA takkede de mange, der igen støttede os på forskellig vis – både med at købe og med 
at sælge. 

• At vi som sædvanlig har givet mange penge til Gug Boldklub - fordelt på moderklubben 
og afdelingerne til ture og arrangementer, gaver til oprykkere samt gavekort til 
jubilarer m.fl.        

 
Afslutningsvis takkede JA for et godt samarbejde med Gug Boldklub, og herunder specielt ved 
MatchDays, samt endvidere også med det daglige arbejde i Vennernes bestyrelse. 
 
Efter fremlæggelsen fremkom der en række synspunkter fra de fremmødte vedrørende specielt 
den manglende vækst i antal medlemmer samt konsekvenserne heraf. Der henvistes således 
bl.a. til tidligere tiders metoder til rekruttering samt fornyelse i aktiviteter, f.eks. afholdelse af 
musikarrangementer. 
Som en konklusion på debatten konstaterede JK, at der foreslås truffet aftale med Gug 
Boldklub om nye initiativer, f.eks. med mere udbredt anvendelse af de såkaldte sociale medier. 
Flere af de fremmødte tilbød at medvirke i et kommende arbejde deromkring. 
JK afsluttede i øvrigt debatten med at fremhæve, at det i det forløbne år egentligt er gået 
meget godt. 
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Beretningen blev herefter vedtaget med akklamation. 
 
3. Forelæggelse af regnskab 
 
Lars Fischer (LFN) fremlagde herefter det reviderede regnskab for kalenderåret 2022, der på 
forhånd var godkendt af foreningens revisorer, og som omdeltes til de fremmødte.  
LFN gennemgik i detaljer først resultatopgørelsen og dernæst balancen, og han fremhævede 
bl.a., at der var modtaget gaver udefra på ca. 7.000 kr. – fra nedlæggelsen af Gug 
Erhvervsforening samt fra golfturneringen Gug Masters ude i Ørnehøj Golfklub.  
Regnskabet viser et underskud på 32.552 kr., specielt på grund af en kursregulering mv. af 
foreningens værdipapirer på -51.233 kr., der i øvrigt ikke været handlet i det forløbne år 
Balancen er således endt på 311.440 kr.  
På et spørgsmål om, niveau for indtægter fra Vennernes dag i forhold til de tidligere 
markedsdage, med bl.a. loppemarked, oplyste LFN, at dette er nogenlunde det samme. 
Efter svar på spørgsmålet konstaterede JK, at regnskabet kunne godkendes – i øvrigt med 
akklamation. 
 
4.  Indkomne forslag 
 
Der var i år ikke indkommet forslag til ændring af vedtægterne mv.   
  
5. Fastsættelse af kontingent 
 
Det årlige kontingent er p.t. på 150 kr. - og dette fastholdtes uforandret.  
 
6. Valg 
 
a) Kasserer  
 
LFN genopstillede ikke til denne post, og da JK kunne konstatere, at der blandt de fremmødte 
ikke var andre kandidater end Maria V. Knøss, som var foreslået af bestyrelsen til at overtage 
posten, blev hun enstemmigt valgt med akklamation. 
 
b) Bestyrelsesmedlemmer 
 
Herunder var Willy Pedersen (WP) på valg, og han havde på forhånd givet tilsagn om at 
fortsætte.  
Der blev ikke foreslået andre kandidater, hvorefter WP blev genvalgt – med akklamation.    
 
c) Suppleanter 
 
Herunder blev Allan Hübertz (AH) genvalgt. Endvidere nyvalgtes Ole Rosted Larsen (ORL) som 
2. suppleant. 
 
d) 2 revisorer/bilagskontrollanter 
 
JK og Jess Pedersen (JP) genvalgtes til disse poster.  
 
e) 1 revisorsuppleant/bilagskontrollant 
 
Jens Louis Bank (JLB) blev nyvalgt til denne post.  
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7.  Eventuelt 
 
Hans Jørgen Jørgensen 
 
JK orienterede herunder om, at Hans Jørgen Jørgensen, der gennem flere år har deltaget i de 
årlige veteranaftener på trods af, at han boede nede i Fredericia, netop var død 90 år gammel. 
 
Rekruttering af nye medlemmer til Vennerne 
   
Jesper Kaalbye (JK) gav herunder udtryk for, at han anser det for vigtigt, at der udefra 
kommer hjælp til den nuværende bestyrelse vedrørende initiativer, der igen kan sikre vækst i 
medlemstallet og derigennem skabe nye muligheder fremadrettet. JK gav tilsagn om at indgå i 
et eventuelt positivt samarbejde herom, når der i fællesskab med Gug Boldklub træffes 
nærmere aftale om, hvordan dette kan organiseres. 
JK takkede for forslaget, og opfordrede bestyrelsen til at medtage dette i plan for det 
kommende arbejde. 
 
==== 
 
JK oplyste herefter, at generalforsamlingen nu var gennemført og takkede deltagerne for god 
ro og orden – og konstaterede derfor, at denne kunne hæves. 
 
Afslutningsvis takkede JA dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen - og de fremmødte 
for deltagelsen.  
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